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Dag ERR

Ik zal morgen nagaan welke probleemdossiers ik kan aanleveren. Kom ik op terug. Veel zal met name zien op problemen
omtrent verantwoordelijkheden die naar VWS toekomen vanwege onduidelijke en slechte afspraken, die zijn veroorzazkt door

slechte codrdinatie/organisatie bij VWS (denk bijvoorbeeld aan XL teststraten en de contracten met Eurofins en U-Diagnostics).

Voor wat betreft het pandrecht dat gevestigd moet worden op de voorraden PBM'’s bij Mediq: is nog bezig
met het inventariseren van de PBM’s en is bezig met het opstellen van een inventarislijst. Zodra hij die heeft afgerond, meldt hij
zich weer bij mij zodat we verder kunnen met het pandrecht.
Goed om inderdaad bij EEna te vragen hoe het zit met de voorschotten en de definitieve afrekeningen. Conform de

overeenkomst met Medig vinden er op een gegeven moment verrekeningen en afrekeningen plaats. Ik weet niet of dat al is

gebeurd. Zo JERRY moeten weten.

Groet,

van:[IEEBEE@ minvws.ni>
Verzonden: dinsdag 10 november 2020 16:18

51.2e 51.2e

5.1.2e ) < 5.1.2e

5.1.28

@ minvws.nl>;

@minvws.nl>;

Onderwerp: Stuurgroep PBM en vervolgacties

Ha,

Vanochtend heb ik deelgenomen aan de stuurgroep PBM die met name ziet op de transitie van LCH naar CIBG. Omdat

geconstateerd is dat LCH/LCDK/LCT etc.meer inkoopt dan beschermingsmiddelen en niet alle activiteiten die aandachtvragen
binnen de DGCZ kolom c.g. onder GMT vallen is inmiddelsEECE ook aangeschoven. Het project ziet met name op de

huidige situatie en de toekomst.

Daarom komt er ook nog een verkennend overleg om de bestaande probleemdossiers te bespreken en te zorgen dat nieuwe

initiatieven (COVID-19 directie, Dienst Testen etc.) van eerdere ervaringen kunnen leren. Ter voorbereiding hierop wil ik jullie
vragen om:

« Z.s.m. bevestiging van de laatste stand van zaken Coronastructuur en de bevestiging van de namen per

organisatieonderdeel en hun bevoegdheid (voorzover bekend en formeel vastgelegd). Deze twee stukken wil ik graag

donderdag in het MT-WJ]Z brengen.

+ Een overzicht van de probleemdossiers zoals bij ons bekend, korte beschrijving wat het probleem is, potentieel
risico/schade, stand van zaken (onderhandelingen, jur. procedure etc.)

M.b.t. de voorraden bij Mediq, willen wij gezien 1,2 miljard aan betaalde voorschotten en (1,18 miljard aan betaalde voorraden?)
graag een pandrecht op de voorraden vestigen 1. melde dat hij hiel e bezig was. Ik weet dat hier over is

gesproken maar wat is de status? En waar wac a ik vragen hoe het nu precies zit met de bedragen want

wat is het verschil tussen voorschotten en betaald?

Tot zover even.

MVG

Ministerie van VWS


